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При численном решении краевой задачи магнитостатики в области с негладкой 
границей, возникает вопрос о точности получаемого решения в окрестности угловой 
точки ферромагнетика [1]. В окрестности угловой точки возможен существенный рост 
модуля  магнитного  поля,  что  приводит  к  необходимости  построения  специальных 
численных алгоритмов при решении краевой задачи. 

В  данной  работе  предложен  алгоритм  построения  адаптивной  сетки  в 
окрестности  угловой  точки  ферромагнетика,  учитывающий  характер  поведения 
решения  краевой  задачи.  Приводится  пример  расчета  модельной  задачи  в  области, 
содержащей угловую точку. 
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At numerical  solving of the boundary-value problem of magnetostatic in a domain 
with a boundary corner point, a question of accuracy of the obtained solution near the corner 
point of ferromagnetic arises [1]. Near the corner point an essential growth of the module of 
the  magnetic  field  can  take  place,  which  leads  to  the  necessity  of  constructing  special 
numerical algorithms when solving the boundary-value problem. 

This work represents an algorithm of constructing an adaptive mesh in the domain 
with a boundary corner point of ferromagnetic taking into account the character of  behaviour 
of the solution of the boundary-value problem. An example of calculating a model problem in 
the domain containing a corner point is given. 
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